
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 18 czerwca 2019 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 18 czerwca 2019 roku w 
Sali posiedzeń Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kiszkis Jacek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Michałek Jolanta 
Ochman-Szyguła Róża 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pielka Adam   
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat  
Nieobecny – Marek Kapała 
Mieszkaniec gminy – Edward Błaszczyk 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
2. Informacja na temat raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2018 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania. 
4. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

gminy Krupski Młyn za 2018 rok.  
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 
6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 9 

położonego w Ziętku bl. Nr 4 A. 
7. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 

położonego w Ziętku bl. 8 B. 
8. Sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku. Sekretarz 
Gminy Danuta Pries wnioskowała o dokonanie zmiany porządku posiedzenia przez 
rozszerzenie porządku o pkt 8 o treści: „8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wykonanie prawa pierwokupu i odpłatne nabycie nieruchomości położonej w Krupskim 
Młynie przy ul. Krasickiego, na rzecz Gminy Krupski Młyn” natomiast pkt 8 otrzymałyby 
numer 9. Wniosek Sekretarza Gminy został przyjęty bez uwag. 



Innych wniosków nie zgłoszono. Zmieniony porządek posiedzenia przedstawia się 
następująco: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
2. Informacja na temat raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2018 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania. 
4. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

gminy Krupski Młyn za 2018 rok.  
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 
6. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 9 

położonego w Ziętku bl. Nr 4 A. 
7. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 

położonego w Ziętku bl. 8 B. 
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa pierwokupu i 

odpłatne nabycie nieruchomości położonej w Krupskim Młynie przy ul. Krasickiego, 
na rzecz Gminy Krupski Młyn.  

9. Sprawy bieżące. 
Przedstawiony zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty przez aklamację.  
 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat przedstawiła uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy Krupski Młyna na 2019 rok. Omówiła jakie są zmiany w ramach 
dochodów (zwiększenia) i wydatków (zmniejszenia) budżetu gminy na 2019 rok.  
Radni po wysłuchaniu informacji na temat planowanych zmian w budżecie gminy 
wnioskowali, aby przed posiedzeniem komisji umożliwić radnym zapoznanie się z treścią 
ostatecznych zmian w budżecie gminy.  
Bogdan Huczko zapytał jakie są koszty za dostawę wody z NITROERG-u po dokonaniu 
podsumowania półrocza.  
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to comiesięczne obciążenie budżetu gminy wynoszące 
ok. 20 tys. zł.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że dokonane w styczniu przełączenie wody na ujęcie z NITROERG-u 
służyć miało temu żeby zbilansować koszty i sprawdzić możliwości budżetu gminy. Reakcje 
mieszkańców na decyzje wójta w tej sprawie są różne. Każda opinia jest ważna i jest 
analizowana. Najważniejsze w tym wypadku jest kryterium bezpieczeństwa dla mieszkańców 
i woda spełnia kryteria i jest bezpieczna dla mieszkańców. Woda z ujęcia  przy ul. Głównej 
jest nieco inna od tej z ujęcia w Nitroergu, jednak pod względem składu jest ona bezpieczna. 
Decyzja o ponownym przełączeniu (od połowy czerwca) wody dla mieszkańców z ujęcia przy 
ul. Głównej jest przede wszystkim decyzją ekonomiczną, która wynika z możliwości budżetu 
gminy.  
Bogdan Huczko wnioskował, aby na przyszłość kiedy byłyby podejmowane decyzje dotyczące 
mieszkańców, zawiadamiać ich z wyprzedzeniem, żeby uniknąć zaskoczenia i być 
przygotowanym na ewentualne skutki przełączenia (awarie urządzeń gospodarstwa 
domowego).  
Wójt Gminy powiedział, że przyczyną ostatnich niedogodności związanych z ciśnieniem wody 
było kilka, a mianowicie: przełączenia na terenie NITROERG-u, napełnianie basenu czy susza, 
która również wpłynęła na zwiększenie poboru wody. Argumentów za taką a nie inną decyzją 
było wiele ale obecna nie jest ostateczna. Informacja o przełączeniu wody pojawiła się na FB, 
wiec można założyć, że mieszkańcy wiedzieli o zmianie. Zachęcał do kontaktu telefonicznego 
czy mejlowego z Wójtem czy pracownikami Urzędu odpowiedzialnymi za kwestie 



dostarczenia wody w razie jakichkolwiek wątpliwości. Woda badana jest na bieżąco a wyniki 
są analizowane i nie ma powodu do niepokoju. Mija półrocze i czas dokonać podsumowania 
wydatków i przeanalizować szczegółowo sytuację.  
Adam Łuć powiedział, że z problemem wody należy się zmierzyć i rozumie decyzję o 
przełączeniu wody z ujęcia w Nitroergu, jednak jest to woda, która ma niższe ciśnienie niż ta 
z ujęcia przy ul. Głównej. Jest ona wydobywana z ok. 200 m, a przy ul. Głównej jest to 
wydobycie z ok. 70 m. Powiedział, że należy na coś się zdecydować. Badania są robione 
zarówno przez sanepid jak i członków komitetu FAIR PLAY (w skład którego wchodzą osoby 
przygotowane merytorycznie do tematu wody). Powiedział, że spora grupa mieszkańców, z 
którymi rozmawiał, wyraża zainteresowanie dostawą wody z ujęcia na terenie NITROERG-u, 
nawet pomimo tego, że cena wody byłaby wyższa niż dotychczas. Problemem, który pojawia 
się w tej oto sytuacji jest zbyt niskie ciśnienie. Prosił o wzięcie tego pod uwagę. Odbiór 
decyzji Wójta ze stycznia br. był bardzo dobry i ludzie cieszyli się z tego. Konsekwencja jest 
jedna. Po stronie gminy będzie kwestia podjęcia finansowej decyzji. Wyjścia z tej sytuacji są 
dwa: albo wejdziemy w partnerstwo publiczno-prywatne z Nitroergiem i my poniesiemy 
koszty podniesienia ciśnienia wody (ok. 160 tys. zł) albo pogłębiamy do blisko 200 m ujęcie 
przy ul. Głównej w Krupskim Młynie. 
Jacek Kiszkis pytał jakie są różnice między wodą z obu ujęć. 
Wójt odpowiedział, że są różnice w składzie mineralnym (np. więcej żelaza w ujęciu 
nitronowskim). 
Jacek Kiszkis wyraził zdziwienie, że ktoś może być zainteresowany wodą z podwyższonym 
składem żelaza, przecież taka woda nie należy do najlepszych.  
Franciszek Sufa wyjaśnił, że chciałby po dokonaniu podsumowania kosztów dostawy wody 
przez pracowników referatu gospodarki komunalnej mieszkaniowej będzie zorganizowane 
spotkanie radnych z osobami, które mają wiedzę i doświadczenie w temacie wody (m.in.: p. 
N. Krutikow-Bulas). Wówczas mając materiał poglądowy będzie można przedyskutować 
szczegółowo przedstawione dane. Z jego wiedzy wynika, że oba ujęcia wody leżą na 
podobnym poziomie, czyli woda pochodzi najprawdopodobniej z jednego źródła. Dodał, że 
zmieniła się w międzyczasie cena energii elektrycznej, co również ma wpływ na cenę wody. 
Ustalenia dokonane kilka miesięcy wcześniej niestety nie są już aktualne, więc należy też to 
wziąć pod uwagę, ponieważ cena energii nie zostanie obniżona, tak jak planowano.  
Adam Łuć zaproponował żeby w skład tej komisji weszła p. L. Stajniak, która ma 
merytoryczne przygotowanie w tej sprawie, ponadto pisała pracę magisterską na temat 
zbiornika wody znajdującego się pod nami. 
Niezwykle ważnym elementem stanowiącym o bezpieczeństwie gminy jest jej płynność 
finansowa, o którą dbać winien organ wykonawczy gminy a niestety nie było jej przez 
ostatnie trzy lata. Przypomniał, że zarówno Wójt jak i skarbnik gminy prowadzi otwartą 
politykę i przyjmuje do siebie różne opinie. Zapowiedział, że najbliższy rok będzie bardzo 
trudny, przede wszystkim  pod względem finansowym. Zaplanowane są zadania, z których 
nie będzie można zrezygnować bo wiązałoby się to ze zwrotem przyznanych środków 
finansowych na realizację zadań inwestycyjnych, które zostały zaplanowane w ramach wpf. 
Prosił radnych i mieszkańców o cierpliwość i wyrozumiałość. Sytuacja jest trudna i wymaga 
podjęcia wielu rozsądnych działań, niech będą one drobne ale służą poprawie istniejącej 
sytuacji. Jest wiele pomysłów na poprawę sytuacji ale należy działać z głową i szukać nowych 
rozwiązań, adekwatnie do możliwości, przede wszystkim finansowych. Zaapelował o 
zrozumienie i wsparcie w podejmowaniu decyzji.  
Bogdan Huczko pytał o to czy były robione badania wody, które pozwoliłyby na ocenę, w 
jakim stopniu jej jakość może wpływać na zdrowie. Wyraził zainteresowanie takimi 
wynikami, chciałby się z nimi zapoznać. 



Wójt nie chce rezygnować z ujęcia przy ul. Głównej i dodał, że jeżeli wyniki z obu ujęć będą 
porównywalne, wówczas niewykluczone będą przełączenia. Bogdan Huczko powiedział, że 
gdyby wyniki były podobne, wówczas warto byłoby zastanowić się nad doinwestowaniem, 
zadbaniem o ujęcie wody przy ul. Głównej, bo jest to własne źródło. 
Adam Łuć przypomniał, że po dokonaniu badań przez SANEPID, stwierdzono, że woda jest 
zdatna do użytku, tzn. jest bezpieczna, ale z jego wiedzy wynika, że woda z ujęcia przy ul. 
Głównej ma gorsze parametry. Natomiast jeżeli chodzi o obecność żelaza to dokonano 
wymiany odcinka sieci przy ul. Zawadzkiego ale przyłącza niestety nie zostały wymienione, co 
z pewnością ma wpływ na jakość wody. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że najlepiej byłoby wykonać bardziej szczegółowe 
badania wody, które pozwoliłyby na rzeczywistą ocenę sytuacji.  
Jacek Kiszkis przypomniał o początkach funkcjonowania ujęcia wody przy ul. Głównej w 
Krupskim Młynie oraz o tym w jaki sposób ujęcie było ulepszane. Prosił aby o tym pamiętać.  
Franciszek Sufa wnioskował, aby zamknąć dyskusję ponieważ jeszcze nie ma szczegółowych 
badań a to one będą przedmiotem dyskusji.  
Bogdan Huczko zwrócił uwagę na to, że jeśli tylko mamy własne ujęcie a względy finansowe 
są decydujące to należy poprawiać jego jakość – inwestować w nie a nie inwestować w obce 
ujęcie.  
Edward Błaszczyk powiedział, że problem wody w gminie jest niezwykle istotny przede 
wszystkim ze względu na zdrowie mieszkańców. Podkreślił, że woda owszem jest zdatna do 
picia ale gdyby zbadać ją bardziej szczegółowo może się okazać, że będą różnice w 
poszczególnych parametrach. Mówił, że posiadał informację o tym, że ujęcie wody w 
Nitroergu znajduje się na głębokości ok. 150 – 200 m a ujęcie przy ul. Głównej jest na 
głębokości ok. 70 m. Pytał o rzeczywiste głębokości obu studni bo pozyskał informację, że 
oba ujęcia są na podobnej głębokości. Zaproponował, aby rozważyć możliwość pogłębienia 
istniejącej studni, żeby spowodować poprawę parametrów wody z tego ujęcia. 
Wójt podziękował za udział w dyskusji i przypomniał, że planowane jest spotkanie radnych ze 
specjalistami „od wody” kiedy będą już gotowe opinie i badania, wówczas będzie można 
zająć się szczegółowo tematem. Zachęcał do dyskusji.  
Adam Łuć prosił również o informowanie mieszkańców nie tylko za pośrednictwem portalu 
społecznościowego o decyzjach podejmowanych przez Wójta a dotyczących bezpośrednio 
mieszkańców.  
Komisje po zapoznaniu się z uzasadnieniem projektu uchwały oraz jej treścią i wyjaśnieniami 
Skarbnika oraz po przeprowadzonej dyskusji, postanowiły pozytywnie go zaopiniować.   
 
Ad. 2.  
Informacja na temat raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2018 rok. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o obowiązku przygotowania i przedstawienia 
Radzie Gminy raportu o stanie gminy oraz o debacie dotyczącej dokumentu, która będzie 
jednym z tematów najbliższej sesji, która odbędzie się 25 czerwca 2019 roku. 
 
 Ad. 3.  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Krupski Młyn wotum zaufania. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries powiedziała, że w związku z nowelizacją ustawy o 
samorządzie gminnym ze stycznia 2018 roku Rada Gminy po zapoznaniu się i 
przeprowadzeniu debaty nad przygotowanym przez Wójta Gminy raportem o jej stanie, 
podejmuje uchwałę o udzieleniu Wójtowi Gminy wotum zaufania. Projekt uchwały został 
przedstawiony radnym i będzie przedmiotem dyskusji na sesji.  
Bogdan Huczko – ocena będzie trudna bo nowy Wójt pracuje dopiero od listopada 2018 a 
ocena dotyczy działalności w ramach całego roku.  



Sekretarz Gminy przypomniała, że ocena nie jest dotyczy konkretnej osoby zajmującej 
stanowisko ale organu, który będzie oceniany przez Radę Gminy. Trzeba rozróżnić tą 
sytuację.  
Wójt dodał, że udzielenie wotum zaufania będzie wiązało się z pewnego rodzaju deklaracją 
Rady na temat kierunków działania gminy, tzn. czy zaakceptować dotychczasowe działania 
czy też dokonać ich modyfikacji. Raport jest dokumentem zawierającym dane bardzo 
szczegółowe i zachęcił do jego analizy.  
Adam Łuć przypomniał, że czym innym jest raport a czym innym jest udzielenie absolutorium 
Wójtowi, tzn. zakres oceny jest inny. Raport to informacja o działalności gminy a 
sprawozdanie z wykonania budżetu jest dokumentem o charakterze finansowym.  
Andrzej Janus przypomniał o działaniach, które podejmowane były przez władze Gminy w 
ciągu ostatnich 4 lat oraz zarzucał, że brakowało rzetelnej informacji na temat rzeczywistej 
sytuacji finansowej budżetu gminy. Wyraził żal, że nie udało się do końca zrealizować 
inwestycji w GOKSiR w Potępie, tzn. wyposażyć kuchni. Jak się niestety okazało jest to 
przeszkoda do tego aby w pełni móc korzystać z obiektu. Obiekt doposażony mógłby 
spokojnie stanowić przedmiot wynajmu a tym samym przynosić dochody dla budżetu gminy.  
Wójt Gminy prosił o rzetelną ocenę sytuacji i spojrzenie w przyszłość aby szukać rozwiązań a 
nie rozważać to co było. Jest wiele zadań wymagających dokończenia i to jest obecnie 
najważniejsze. Natomiast wotum zaufania, jak już powiedziano to ocena działalności organu 
a nie osoby wójta. Prosił aby zapoznać się z opiniami RIO dot. sprawozdań z wykonania 
budżetu gminy za lata ubiegłe i wówczas będzie można ocenić jaka była rzeczywista sytuacja 
finansowa. Dodał, że radni nie byli wystarczająco czujni i najprawdopodobniej to jest 
przyczyną obecnej sytuacji. Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach wnosiła 
zastrzeżenia i uwagi do dokumentów finansowych, jednak trzeba przypomnieć, że wskaźniki 
dotyczące danych finansowych w budżecie były zachowane, prawidłowe.  
Adam Łuć powiedział, że należy ważyć słowa i zalecił ocenę działań każdego radnego z 
poprzednich kadencji. Dodał, że należy być dociekliwym i prosić o wyjaśnienia, by móc 
świadomie podejmować decyzje ważne dla Gminy.  
Bogdan Huczko powiedział, aby nie potępiać tego co był ale zachęcał, aby skupić się przede 
wszystkim na rozwiązywaniu aktualnych problemów a nie rozgrzebywaniu zaszłości. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że należy również zachęcać mieszkańców do 
większej aktywności na rzecz gminy, żeby można było pozyskiwać środki na różne ciekawe 
inicjatywy.  
Wójt również życzyłby sobie żeby mieszkańcy byli bardziej aktywni bo to niezwykle ważne 
dla rozwoju miejscowości. Powiedział, że zdaje sobie sprawę z niezwykle trudnej sytuacji 
gminy ale zachęca do wzmacniania sytuacji stowarzyszeń i organizacji działających na terenie 
gminy. 
Adam Łuć przypomniał, że dobrze byłoby podjąć działania do utworzenia sołectwa Krupski 
Młyn i Ziętek, co pozwoliłoby na pozyskanie dodatkowych środków finansowych.  
Komisje zapoznały się z treścią projektu uchwały i postanowiły rozpatrzyć go na najbliższej 
sesji.   
 
Ad. 4.  
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 
Krupski Młyn za 2018 rok. 

Skarbnik Gminy przypomniała treść sprawozdania finansowego gminy wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krupski Młyn za 2018 rok oraz poinformowała 
radnych o uchwale V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach Nr 
4200/III/66/2019 z 23 kwietnia 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Krupski Młyn sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.   



Skarbnik Gminy po szczegółowym omówieniu sprawozdania finansowego gminy wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krupski Młyn za 2018 rok przypomniała, że 
Rada Gminy oceniając sprawozdanie z wykonania budżetu gminy  przygotowuje się tym 
samym do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok. Ponadto poinformowała radnych o 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej (posiedzenie odbyło się 13 maja br.)  które oceniło 
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy uchwale V Składu Orzekającego RIO w Katowicach 
Nr 4200/V/80/2019 z 20 maja 2019 roku w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krupski Młyn o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium. 
Przypomniała, że kadencja obecnego Wójta Gminy rozpoczęła się w listopadzie ubiegłego 
roku, natomiast ocena dotyczyła będzie działalności całego 2018 roku oraz, że trudno będzie 
dokonać urealnienia dochodów jak i wydatków majątkowych budżetu a co za tym idzie 
zrealizować założenia wieloletniego planu finansowego na lata 2019 – 2027. Sytuacja 
budżetu jest niezwykle trudna, przede wszystkim ze względu na to w jaki sposób planowano 
zadania budżetowe w poprzednich latach. Mówiła o aktualnej wysokości zadłużenia budżetu 
oraz o planowanych działaniach.  
Adam Łuć powiedział, że należy cieszyć się z inwestycji, które udało się wykonać w 
poprzednich latach, bo jak mówił grzechem byłoby nie skorzystać z pojawiających się 
możliwości pozyskania środków ze źródeł zewnętrznych, mimo zapłaty za nie tzw. „wkładu 
własnego”.  
Wójt powiedział, że jest konieczność utworzenia gminnego produktu lokalnego, na który 
będzie można pozyskać spore środki finansowe, ale  trzeba się do tego dobrze przygotować. 
Warto byłoby przygotować bazę do działania dla Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 
Rekreacji w Krupskim Młynie. 
Bogdan Huczko pytał czy istnieje zagrożenie dla środków, które należy spłacić do WFOŚiGW? 
Wójt odpowiedział, że zagrożenie jest stale, ale trwają rozmowy z przedstawicielami 
Funduszu, którzy podejmą decyzję o możliwości przesunięcia terminów płatności środków.  
Radny Łuć powiedział, z danych zawartych w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2018 rok wynika, że wzrosły znacznie dochody ze sprzedaży mienia i należy mieć nadzieję, że 
taki wzrost będzie również w kolejnych miesiącach.  
Wójt powiedział, że trwają poszukiwania możliwości na pozyskanie wciąż brakujących 
środków na niezbędne wydatki budżetu gminy oraz podejmowane są działania zmierzające 
do urealnienia budżetu.  
Bogdan Huczko dopytywał, czy zaplanowane są w budżecie gminy środki na zapowiadane od 
września podwyżki dla nauczycieli.  
Wójt odpowiedział, że trwają rozmowy i ustalenia dotyczące planowanych podwyżek.  
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Skarbnika Gminy postanowiły przegłosować 
przedstawiony projekt uchwały na najbliższej sesji Rady Gminy.  
  
Ad. 5.  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 
Sekretarz Gminy przypomniała radnym, że w związku z podjęciem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego radni podczas najbliższej sesji będą 
głosowali nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  
 
Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 9 
położonego w Ziętku bl. Nr 4 A.  



Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała, że dotychczasowy najemca 
przedmiotowego lokalu mieszkalnego zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na sprzedaż 
najmowanej nieruchomości i dlatego przygotowany został projekt uchwały o przeznaczeniu 
do sprzedaży lokalu mieszkalnego.   
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 7. 
Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 
położonego w Ziętku bl.  A B. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała, że dotychczasowy najemca 
przedmiotowego lokalu mieszkalnego zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na sprzedaż 
najmowanej nieruchomości i dlatego przygotowany został projekt uchwały o przeznaczeniu 
do sprzedaży lokalu mieszkalnego.   
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 8.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa pierwokupu i odpłatne 
nabycie nieruchomości położonej w Krupskim Młynie przy ul. Krasickiego, na rzecz Gminy 
Krupski Młyn. 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała że Nitroerg ogłosił przetarg na zakup 
nieruchomości sąsiadującej z terenem gdzie znajduje się Urząd Gminy (parking przed 
Urzędem Gminy) i zgodnie z ustalonym regulaminem Gminie należy się prawo pierwokupu, a 
żeby można było z niego skorzystać Rada Gminy musi wyrazić zgodę na wykonanie prawa 
pierwokupu. Wyjaśniła, że uchwała będzie mogła być zrealizowana pod warunkiem, że 
pojawi się inwestor, który przystąpi do przetargu. 
Następnie zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa 
pierwokupu i odpłatne nabycie nieruchomości położonej w Krupskim Młynie przy ul. 
Krasickiego, na rzecz Gminy Krupski Młyn.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 9.  
Sprawy bieżące.  

1. Herbert Panchyrz podziękował Wójtowi Gminy, Kierownikowi i zastępcy Kierownika 
Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz sołtysowi Potępy – za remont 
drogi Piecucha w Potępie oraz za przekazanie środków z funduszu sołeckiego Potępy.  

2. Róża Ochman-Szyguła podziękowała za przekazanie środków (2 000 zł) z funduszu 
sołeckiego na cele oświatowe.  

3. Róża Ochman-Szyguła podziękowała sołtysowi za sfinansowanie biletów do 
mobilnego planetarium, które zorganizowało (14 czerwca 2019 r.) pokaz dla uczniów 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie oraz mieszkańców Potępy.  

4. Jacek Kiszkis prosił, aby przed procesją Bożego Ciała dokonać przeglądu terenu gminy 
w celu uporządkowania go.  

5. Bogdan Huczko podziękował Wójtowi za organizację wspólnych obchodów Dnia 
Chemika i Dni Krupskiego Młyna.    

6. Wnioski złożone przez radnych i mieszkańca: 
 

Herbert Panchyrz wykoszenia poboczy i rowów przy ul. Polnej, ul. Tarnogórskiej i 



drodze na Żyłkę 

Róża Ochman-
Szyguła 

wykoszenia poboczy przy drogach powiatowych 

Alicja Ziaja rozszerzenia porządku najbliższej sesji o pkt o treści: 
rozpatrzenie propozycji rezygnacji przez radnych z uposażenia 
wakacyjnego 

  

Edward Błaszczyk utworzenia strefy zamieszkania w obrębie ul. Zawadzkiego w 
Krupskim Młynie aby zwiększyć bezpieczeństwo mieszkańców 
tego rejonu 

 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Kiszkis Jacek – przew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego ……………….. 
 
Michałek Jolanta – przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ………………………………………………… 
 
Ochman-Szyguła Róża – przew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 


